

2014 – 2015 Eğitim Öğretim Yılı Güz Yarıyılı Katkı Payı ve Öğrenim Ücreti Tutarları

	A	B
Fakülte/Yüksekokul/Meslek Yüksekokulu	Normal öğrenim süresi içinde mezun olamayan normal öğretim programlarına kayıtlı öğrencilerinin 1 yarıyıl için ödeyecekleri tutar	İkinci öğretim programlarına kayıtlı öğrencilerin 1 yarıyıl için ödeyecekleri tutar
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi	157 TL.	578 TL.
Fen Edebiyat Fakültesi (Fen Programları)	142 TL.	641 TL.
Fen Edebiyat Fakültesi (Sosyal Programlar)	142 TL.	481 TL.
Mühendislik Fakültesi	194 TL.	765 TL.
Güzel Sanatlar Fakültesi	158 TL.	962 TL.
Eğitim Fakültesi	142 TL.	514 TL.
Tıp Fakültesi	296 TL.	-
Simav Teknoloji Fakültesi	194 TL.	765 TL.
Simav Teknik Eğitim Fakültesi	141 TL.	574 TL.
İlahiyat Fakültesi	142 TL.	574 TL.
Kütahya Sağlık Yüksekokulu	95 TL.	-
Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu	95 TL.	578 TL.
Uygulamalı Bilimler Yüksekokulu	95 TL.	578 TL.
Meslek Yüksekokulları	95 TL.	385 TL.
Lisansüstü	129 TL.	-

2014-2015 Öğretim Yılı öğrenim ücreti ve katkı payı miktarları Bakanlar Kurulu tarafından henüz ilan edilmediğinden, katkı payı/öğrenim ücretleri 31.08.2013 tarih ve 28751 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan Bakanlar Kurulu Kararı ile yürürlüğe konan 2013-2014 Eğitim Öğretim yılı katkı payı/öğrenim ücretleri esas alınmış olup, tahsilatlar kayıt yenileme tarihleri olan 03-04-05 Eylül 2014 tarihlerinde buna göre yapılacaktır.

2014-2015 Eğitim Öğretim yılı katkı payları/öğrenim ücretleri ve koşulları Bakanlar Kurulu tarafından belirlendiğinde varsa aradaki katkı payı/öğrenim ücreti farkı Rektörlük tarafından ilan edilecek tarihe kadar tahsil edilecektir.

Not: 2014-2015 Eğitim Öğretim yılı katkı payları/öğrenim ücretleri ve koşulları Bakanlar Kurulu Kararı ile belirlendiğinde (varsa) doğacak farkı ödemeyen öğrencinin 2014-2015 Güz Yarıyılı ders kaydı geçersiz sayılacaktır.

ESASLAR

- Yukarıdaki tabloda belirtilen katkı payı ve öğrenim ücreti tutarları dönemlik olup, ikinci dönem kayıtlarında da aynı tutarlar ödenecektir.
- Normal öğrenim süresi içerisinde yer alan normal öğretim öğrencileri katkı payı **ödemeyecekler**. (Önlisans 2 yıl, Lisans 4 yıl, Yüksek Lisans 2 yıl, Doktora 4 yıl)
- İkinci öğretim programlarına kayıtlı öğrenciler yukarıdaki tablonun B sütununda belirtilen ikinci öğretim öğrenim ücretini öderler.
- 2013-2014 Bahar Yarıyılı sonunda bölümlerinde ilk %10'luk başarı sıralamasına giren ikinci öğretim öğrencileri yukarıdaki tablonun A sütununda belirtilen normal öğretim katkı payı öderler.
- 31/5/2006 tarihli ve 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanununun 47 nci maddesi ile 3/11/1980 tarihli ve 2330 sayılı Nakdi Tazminat ve Aylık Bağlanması Hakkında Kanun, 23/4/1981 tarihli ve 2453 sayılı Yurt Dışında Görevli Personele Nakdi Tazminat Verilmesi ve Aylık Bağlanması Hakkında Kanun, 28/2/1982 tarihli ve 2629 sayılı Uçuş, Paraşüt, Denizaltı, Dalgıç ve Kurbağa Adam Hizmetleri Tazminat Kanunu, 12/4/1991 tarihli ve 3713 sayılı Terörle Mücadele Kanunu kapsamındaki görevlerini ifa ederken hayatlarını kaybedenlerin eş ve çocukları, 3713 sayılı Terörle Mücadele Kanunu kapsamındaki maluller, 24/2/1968 tarihli ve 1005 sayılı İstiklal Madalyası Verilmiş Bulunanlara Vatani Hizmet Tertibinden Şeref Aylığı Bağlanması Hakkında Kanun kapsamında şeref aylığı alanlar ile bunların eş ve çocuklarından öğrenim ücreti alınmaz.
- Yükseköğretim programlarına kayıt veya kayıt yenileme sırasında 1/7/2005 tarihli ve 5378 sayılı Özürlüler ve Bazı Kanun ve Kanun Hükmünde Kararnamelerde Değişiklik Yapılması Hakkında Kanun ve 14/1/2012 tarihli ve 28173 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan Özürlülük Ölçütü, Sınıflandırması ve Özürlülere Verilecek Sağlık Kurulu Raporları Hakkında Yönetmelik uyarınca özürlü olduğuna dair raporu ilgili yükseköğretim kurumuna sunan öğrencilerin ödemesi gereken öğrenim ücreti tutarlarından, özürlülük oranı kadar indirim yapılır. Özürlü olduğu halde, kayıt yaptırma veya kayıt yenileme sırasında özürlü olduğuna dair raporu ibraz edemeyen öğrencilere, ilgili belgeyi ibraz ettiği tarihte, özürlülük oranı kadar yapılacak indirim tutarı red ve iadeler kaleminden iade edilir.

ÖĞRENİM ÜCRETİ ÖDEME ŞEKLİ

- Öğrenim ücretleri **02.09.2014 saat 12.00'dan** itibaren sadece Ziraat Bankası ATM'lerinden ve Ziraat Bankası İnternet Bankacılığı üzerinden **öğrenci numarası beyan edilerek** ödenebilir. Harcınızı öğrenmek için yukarıdaki tabloya bakabileceğiniz gibi Öğrenci Bilgi Sisteminize giriş yaparak Genel İşlemler/Harc Bilgileri menüsünden tahakkuk tarihi 02.09.2014 olan satıra da bakabilirsiniz.